
Dagordning för Servicegruppens månadsmöte

22-11-14 kl 19.00

Närvarande: vice distributionsansvarig, ekonomiansvarig,vice ekonomiansvarig,,

internetansvarig, telefonansvarig, vice telefonansvarig, vice info- o mailansvarig

Ej närvarande: distibutionsansvarig, info-och mailansvarig, SK-ansvarig, vice SK-ansvarig

Val av ordförande: telefonansvarig

Val av sekreterare: Vice telefonansvarig

Mötes tiden slut fastställs: 20.00

Vi bjuder in vår högre kraft till att styra våra beslut genom en stunds tyst meditation.

De tolv traditionerna läses.

Föregående minnesanteckningar läses upp.

Bordlagda frågor från förra mötet

● Kan vi ha som rutin att ekonomiansvarig skriver in siffror till ekonomirapporten direkt i

protokollet?

Beslut: vice SK-ansvarig informerar ekonomiansvarig om detta vid kontakt som tas enligt

tidigare beslut. *se ovan

Detta har gjorts till dagens möte 22-11-14. Se rapport nedan*

● Vice SK tar kontakt med ekonomiansvarig och vice ekonomiansvarig för utreda om det

verkligen föreligger ett behov av kort och hur det i så fall kan administreras säkert.

Beslut: Vi använder inte kort då betalning går att lösa på annat sätt. Se rapport nedan*

Pågående ärenden:

● Kärleksfullare språk på hemsidan - Internet, vice SK - genomfört!

● Förkorta vägen till webbshop på hemsidan - detta är på gång!

https://drive.google.com/file/d/1DF8VWONc9bX-fn_clOyGzfE3S4pzcYbx/view


Rapportering;

Polisanmälan - vice SK-ansvarig har varit i kontakt med polisen. Vårt ärende ligger i

någon sorts hög med ärenden. Den misstänkte har nyligen fått en dom och det verkar

påverka om vårt ärende ska tas upp eller inte. Om det inte väcks allmänt åtal är vårt

alternativ att ta upp det civilrättsligt. Jag ska ta ny kontakt med polisen de närmaste

dagarna för att höra hur läget ligger. /vice SK

Rapport ekonomi:

*saldo bokkonto 27 089,55 SEK

saldo huvudkonto 147 171,98 SEK

Vidare rapport ekonomi:

1 vice sk, ekonomiansvarig och vice ekonomiansvarig har haft ett möte för introduktion till SG

2. *Fråga som också bearbetades: behövs Visa-kortet? Gruppen beslutade att avstå från det då

det går att lösa på annat sätt.

3.Möte angående de nya priserna (ökade fraktkostnader) planeras tillsammans med

distributionsansvarig och vice distributions ansvarig. (Litteraturansvarig?)

4. Ekonomiansvarig undersöker förutsättningar för hanteringen av Swish. I samråd med vice

ekonomiansvarig beslutar vi att lägga det som en ny fråga till nästa möte.

Rapportering från internetansvarig: en stor del av arbetet med ett kärleksfullare språk på

hemsidan har genomförts och ärendet tas nu bort från punkten "pågående ärende".

Årshjulet, behöver vi uppdatera något?

Nya frågor: Internetansvarig vill avgå från sitt serviceuppdrag som representant för ACA Sverige

vid WSO. Det föreslås att denna servicepost utannonseras vid Servicekonferensen i december.



Hantering av Swish?

Nästa möte: 12/12 kl. 19.00-20.00

Vem kan vara sekreterare och ordförande nästa SG-möte

Sekreterare:

Ordförande: telefonansvarig

Avslutas med sinnesrobönen i vi-form


